

The equipment is of no use unless it is in good working order. Check with the dealer or your local fire chief regarding maintenance of your type of extinguisher.

DO NOT RISK YOUR LIFE unless it is to save another life. The house can always be rebuilt, and unless it is a small fire, you probably cannot extinguish it by yourself anyway.

Instruct your Babysitter

During your absence the babysitter is responsible for the safety of your children and your property. Impress upon her that in the event of fire, the first and most important thing to do is to GET THE CHILDREN OUT QUICKLY AND STAY WITH THEM. Tell her to wrap them in blankets, not take time to dress them. The following rules will assist you in advising her:

- Show her through your house so that she will be familiar with each part of it.
- Be sure she knows the quickest way out for the children if she has to get them out because of fire.
- Show her the alternative escape routes in case the regular route, such as the stairway, is blocked off by fire.

sait comment utiliser cet appareil ainsi que le reste de l'équipement de lutte contre l'incendie.

L'équipement ne vous sert à rien s'il n'est pas un bon état de fonctionnement. Voyez le marchand ou le chef du service des incendies de votre quartier en ce qui concerne l'entretien de votre extincteur.

NE RISQUEZ PAS VOTRE VIE si ce n'est pour en sauver une autre. La maison peut toujours être reconstruite et à moins que ce ne soit un petit incendie, vous ne pouvez probablement pas l'éteindre tout seul.

Renseignez bien votre gardienne d'enfants

En votre absence, la gardienne d'enfants est responsable de la sécurité de vos enfants et de votre propriété. Faites-lui bien comprendre qu'en cas d'incendie, son devoir primordial est de FAIRE SORTIR LES ENFANTS RAPIDEMENT ET DE RESTER AVEC EUX. Dites-lui de les envelopper dans des couvertures et de ne pas perdre son temps à les habiller. Vous pourrez sans doute mieux la conseiller et la renseigner en suivant les règles ci-après:

- Montrez-lui la maison de la cave au grenier pour qu'elle en connaisse chaque coin.
- Assurez-vous qu'elle connaît la voie de sortie la plus rapide pour sauver les enfants en cas d'incendie.
- Montrez-lui d'autres issues de secours au cas où le passage habituel comme l'escalier est bloqué par les flammes.